
                                     
 

 

                          Referat fra styremøte på SørlandetsTtravpark 18 juni 2014 

Tilstede: Elin Gumpen, Anne Utsogn , Willy Salvesen  og Steinar Eskeland 

 

 

Sak 24/14 : Registrerings skjemaene 

skjemaer for oppgradering av anleggene i klubbene skulle vært sendt ut til klubbene i høst 2013 og sendt ferdig 

utfylt inn til Knut Olav Dahl senest 01.09.2013. Dette er ikke gjort. Elin skal kontakte Knut Olav og Trygve 

Holtebekk og høre hva som kan gjøres med denne saken, evt om det går og bruke tidligere innsendt skjemaer 

vist det ikke er forandringer av betydning 

 

Sak25/14:Til Start 

Vi har nå fått lister over 2 åringene som er med i prosjektet . Listene viser hvem som har deltatt på samlingene 

og hvem som har betalt / ikke betalt , også hvem som har godtkjente mønstringsløp og fått utbetalt kr 3000  fra 

forbundet som avtalt. Kjetil Olsen får listen og sender ut purringer til dem som ikke har betalt. Kjetil Olsen får 

også i oppgave å påse at permene og giro blir sendt ut til 1 åringene som er med i prosjektet. 

 

Sak 26/14. Agder travforbunds løp 

Vi fikk liste over alle amatører, ungdommer og stallansatte  med kuske lisens, for å se om vi kan finne en løsning 

på bedre løp-oppsett,  dette ser vi igjen på senere og lar løpene bli som de er ut dette året 

 

 

 

 

                                                                                                                    Ref Anne Utsogn 

 


